

الرئيس  
Chairman



Circular No. (1) of the year 2024

التعميم رقم (1) للعام 2024

Circular issued by Qatar Tourism regarding:

تعميم صادر من قطر للسياحة بشأن:

Extension of operating hours for commercial complexes during the Asia Cup Championship.

تمديد ساعات عمل المجمعات التجارية، خلال بطولة كأس اسيا.

Dear respected Managers and Owners of Commercial Complexes,

السادة/ مدراء ومالكي المجمعات التجارية، المحترمون،

As State of Qatar is hosting the 2024 Asia Cup from January 12th, 2024 to February 10th, 2024, and in light of the expected influx of tourists and fans during this period, we kindly request all restaurants and retail stores to extend their operating hours during this period as follows:

نظراً لاستضافة دولة قطر لكأس آسيا 2024، خلال الفترة من 12 يناير 2024 إلى 10 فبراير 2024، ونظراً لحضور عدد كبير من السياح والمشجعين خلال هذه الفترة، يرجى التكرم من جميع المطاعم والمحلات التجارية بتمديد ساعات العمل خلال تلك لفترة كالتالي:

- Restaurants and coffee shops should extend their operating hours until 1 AM.
- Retail stores should extend their operating hours until midnight

- تمديد ساعات عمل المطاعم والمقاهي حتى الساعة 1 بعد منتصف الليل.
- تمديد ساعات عمل المحلات التجارية حتى منتصف الليل.

This measure will contribute to meeting the needs of visitors and providing them with an enjoyable experience during their stay in Qatar.

إن هذا الإجراء سيساهم في تلبية احتياجات الزوار وتوفير تجربة ممتعة لهم أثناء تواجدهم في قطر.

Accordingly, we kindly request your cooperation in taking the necessary steps to implement this extension during the 2024 Asia Cup period.

وعليه، نرجو من سيادتكم التكرم بالتعاون واتخاذ الإجراءات اللازمة لتنفيذ هذا التمديد خلال فترة كأس آسيا 2024.

Thank you for your continuous cooperation.

شاكرين لكم حسن تعاونكم الدائم.

Issued on Monday 15/01/2024

صدر في يوم الاثنين الموافق 2024/01/15

Saad Al Kharji (Jan 15, 2024 21:24 GMT+1)

سعد بن علي الخرجي  
رئيس قطر للسياحة  
Saad Bin Al Al Kharji  
Qatar Tourism Chairman

Copy to:

- Ministry of Commerce and Industry
- Ministry of Interior

نسخة إلى:

- وزارة التجارة و الصناعة
- وزارة الداخلية